
Dz-06.0020.1.45.2014 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XLV SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XLV sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 24 lipca 2014 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A (sala konferencyjna, III piętro). 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. listy obecności radnych 

3. lista głosowania imiennego  

4. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

 

Posiedzenie sesji XLV otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdziła quorum 

(ostatecznie 20 obecnych) oraz prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwała od godz. 19.00 do godz. 00.20 

Głosy liczył i do protokołu zgłaszał p. Łukasz Wyrobiec – członek Rady i Zarządu.  
 

Przewodniczący p. Bogdan Smok po otwarciu sesji przywitała gości: 

– p. Andrzeja Szymika – dyrektora KS „Bronowianka”, 

– p. Adama Kowalika – zastępcę Komendanta Komisariatu IV Policji w Krakowie 

– p. Ewelinę Woźniak-Łyp – kierowniczkę Klubu Kultury „Mydlniki”  

 

Ad. 1.  

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący poinformował 

również, że wpłynęły do niego cztery wnioski o wprowadzenie punktu do porządku obrad, 

następnie zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem 

przystąpiono do głosowania nad wnioskami:  

 

1. w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków finansowych w ramach zadań 

priorytetowych na rok 2015 r. na „Roczny programu współpracy Gminy Miejskiej Kraków  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego”, druk nr 377. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za - 13, przeciwko - 0, wstrzymujących – 7. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 10. 

2. w sprawie dokumentacji dla przebudowy ul. Ochlewskiego, druk nr 378. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za - 20, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 11. 

 

3. w sprawie okręgów wyborczych w wyborach do Rady Dzielnicy VI w roku 2014,  

druk nr 379. 

 

 



Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za - 13, przeciwko - 0, wstrzymujących – 7. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 12. 

 

4. w sprawie dokumentacji dla zadania „Przebudowa ul. Prystora w Krakowie”, druk nr 380. 
  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek: 

za - 20, przeciwko - 0, wstrzymujących – 0. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 13. 

 

Przewodniczący ustalił porządek obrad: 

 

2. Przyjęcie protokołu sesji XLIV 

3. Ustalenie listy zadań priorytetowych na rok 2015, druk nr 370, 

4. Przyjęcie wstępnej listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie prac remontowych 

gimnazjów, szkół podstawowych i przedszkoli, druk nr 371, 

5. Delegowanie członków Rady Dzielnicy VI Bronowice do prac w komisjach powołanych 

przez jednostki miejskie, druk nr 372, 

6. Opinia w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa dwóch budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Lea w Krakowie”, druk nr 373, 

7. Opinia w warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa budynku biurowo-usługowo-

handlowego przy ul. Lea w Krakowie”, druk nr 374, 

8. Opinia w sprawie projektu przebudowy ul. Bronowickiej, druk nr 375, 

9. Przyjęcie listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie budowy, modernizacji, prac 

remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej, druk nr 376, 

10. Przystąpienie i przeznaczenie środków finansowych w ramach zadań priorytetowych na rok 

2015 r. na „Roczny programu współpracy Gminy Miejskiej Kraków  z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego”, 

druk nr 377, 

11. Opinia w sprawie dokumentacji dla przebudowy ul. Ochlewskiego, druk nr 378, 

12. Opinia w sprawie okręgów wyborczych w wyborach do Rady Dzielnicy VI w roku 2014,  

druk nr 379, 

13. Opinia w sprawie dokumentacji dla zadania „Przebudowa ul. Prystora w Krakowie”, druk nr 

380, 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2.  
 Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu 

sesji XLIV. Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, 

że protokół został przyjęty.  

 

Ad. 3.  

Projekt uchwały (druk nr 370) przygotowany przez Zarząd w sprawie listy zadań 

priorytetowych na rok 2015. Projekt uchwały przeczytał (odstępując od czytania załącznika)  

i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna, 



Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna, 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – nie wydano opinii, 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna, 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna, 

Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna, 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – nie wydano opinii. 

W dyskusji głos zabrali: Adam Kowalik (z-ca Komendanta Komisariatu IV Policji), Ewelina 

Woźniak-Łyp (kierowniczka Klubu Kultury „Mydlniki”), Bogdan Smok, Ewa Nowak, Stefan 

Suliński, Łukasz Quirini-Popławski, Elżbieta Maj, Alicja Gackiewicz, Bogdan Nowak, Andrzej 

Szymik (dyrektor KS „Bronowianka”), Małgorzata Sroczyńska, mieszkanka dzielnicy, Marcin 

Dzierżak. 

Prowadzący obrady odebrał głos po wykorzystaniu limitu ilościowego i czasowego zabierania 

głosu p. Bogdanowi Nowakowi. 

 

 P. Alicja Gackiewicz zgłosiła wniosek formalny o przerwanie dyskusji 

 

       Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie j.w.: 

za – 10 

przeciwko – 8 

wstrzymujących – 2 

Wniosek został przyjęty w związku z czym zakończono dyskusję i przystąpiono do dalszego 

procedowania tego punktu w porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania nad poprawkami zgłoszonymi przez radnych. 

 p. Bogdan Smok zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„w załączniku do uchwały dokonuje się następujących zmian: 

1. W dziale nr 754 „Bezpieczeństwo publiczne” dopisuje się zadanie pn.: „Komisariat 

Policji IV Komendy Miejskiej Policji – dodatkowe patrole” na kwotę 15 000 zł 

2. W dziale nr 801 „Oświata i wychowanie” w zadaniu pn.: „SP Nr 153 – projekt „Jestem 

genialnym dzieckiem czyli pokaż co potrafię” zwiększa się kwotę z 1 500 zł do 2 000 zł, 

3. W dziale nr 852 „Pomoc społeczna” dopisuje się zadanie pn.: „Organizacja spotkania 

wigilijnego dla osób starszych i niepełnosprawnych (objętych pomocą MOPS) na kwotę 

1 000 zł, 

4. W dziale nr 900 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” wykreśla się zadanie pn.: 

„Remont ulic, chodników i oświetlenia wg wskazań Dzielnicy” a wpisuje się zadanie pn.: 

„Przygotowanie odpowiedniej dokumentacji i wykonanie renowacji kapliczki św. Jakuba 

przy ul. Tetmajera” – kwota pozostaje bez zmian, 

5. W dziale nr 921 „Kultura” w zadaniu pn.: „Imprezy kulturalne Dzielnicy – Dworek 

„Białoprądnicki”, Klub Kultury „Mydlniki” – dofinansowanie działalności” wykreśla się 

treść punktu 1 i wpisuje się następująca nową treść: „Organizacja uroczystości 

państwowych z okazji świąt 11 listopada i 3 maja, organizacja plebiscytu na najlepszego 

sportowca – ucznia ze szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych  

z Dzielnicy VI, konkurs plastyczny pn.: „Moja Dzielnica VI Bronowice”, konkurs wiedzy 

o dzielnicy dla uczniów szkół gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych, spotkanie 

integracyjne dla seniorów z okazji Dnia Seniora” – kwota pozostaje bez zmian, 



6. W dziale nr 926 „Kultura fizyczna i sport” dopisuje się zadanie pn.: „Realizacja programu  

„Mój trener” na kwotę 14 000 zł, 

7. Zmniejsza się kwotę rezerwy do kwoty 16 500 zł”. 

 

Poprawkę omówił Bogdan Smok. W dyskusji nad poprawką głos zabrali: Stefan Suliński  

i Bogdan Nowak. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 12 

przeciwko – 8 

wstrzymujących się – 0 

       Poprawka została przyjęta. 

 

 p. Bogdan Nowak zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W załączniku do projektu uchwały w dziale 852 wykreśla się pkt 20 „Konkurs Ofert – 

działania na rzecz osób niepełnosprawnych i starszych – wyjazdy i spotkania integracyjne 

jedno lub dwudniowe” oraz kwotę 10 000 PLN. 

W dziale nr 921 na kolejnej pozycji w pkcie 26 dopisuje się:  

Projekt: „Bezpieczne góry” cykl wyjazdów integracyjnych mieszkańców dzielnicy VI w 

góry kwota 10 000,-” 

 

Poprawkę omówił Bogdan Nowak. W dyskusji nad poprawką głos zabrali: Ewelina 

Woźniak-Łyp (kierowniczka Klubu Kultury „Mydlniki”), Małgorzata Sroczyńska, Andrzej 

Kędzior, Alicja Gackiewicz, Bogdan Smok, mieszkanka dzielnicy, Stefan Suliński, Bogdan 

Nowak. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 7 

przeciwko – 10 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 1  

       Poprawka została odrzucona. 

 

 P. Małgorzata Sroczyńska zgłosiła wniosek formalny o przerwę w obradach 

 

       Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie j.w.: 

za – 12 

przeciwko – 7 

wstrzymujących się – 1 

Wniosek został przyjęty w związku z czym prowadzący obrady ogłosił 10 minut przerwy. 

Po zakończeniu przerwy wznowiono obrady i głosowania nad poprawkami. 

 

 p. Elżbieta Maj zgłosiła wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„w dziale nr 921 poz. 28 – Impreza „Dni Bronowic” zmniejsza się kwotę 33 000,- do 

22 000,- 

w dziale nr 921 poz. 26 wprowadza się dodatkowe zadania: 



pkt 8 – Centrum Wolontariatu 7 500,- 

pkt 9 – Wyciszenie Sali Muzycznej w Klubie Kultury Mydlniki 3 500,-”. 

 

Poprawkę omówiła Elżbieta Maj. W dyskusji nad poprawką głos zabrali: Ewelina Woźniak-

Łyp (kierowniczka Klubu Kultury „Mydlniki”), Bogdan Nowak, Bogdan Smok, Ewa 

Nowak. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 8 

przeciwko – 11 

wstrzymujących się – 1 

       Poprawka została odrzucona. 

 

 w imieniu Komisji Kultury i Sztuki wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu 

uchwały zgłosiła p. Agata Pasionek-Sacha – przewodnicząca Komisji. Treść poprawki: 

„W załączniku do uchwały w dziale 921 pkt 28 wykreśla się ppkt: „Wypoczynek 

stacjonarny dla dzieci i młodzieży w okresie wakacji 31 000 zł. 

W dziale 921 pkt 26 dopisuje się ppkt 8 o treści „Wypoczynek stacjonarny dla dzieci  

i młodzieży w okresie wakacji: a) zajęcia sportowo-ruchowe przeprowadzone na obiekcie 

Orlik  przy Zespole Szkół nr 8; 21 000 zł b) zajęcia artystyczno-manualne 

przeprowadzone w Klubie Kultury w Mydlnikach – 10 000 zł 

W dziale 921 w pkt 5 skreśla się „i wakacji letnich” 

Po zmianie suma kwot w dziale 921:  

w punkcie 26 wynosi 67 000 zł,  

w punkcie 28 wynosi 34 000 zł”. 

 

Poprawkę omówiła Agata Pasionek-Sacha. W dyskusji nad poprawką głos zabrali: Bogdan 

Nowak, mieszkanka dzielnicy, Bogdan Smok, Ewelina Woźniak-Łyp (kierowniczka Klubu 

Kultury „Mydlniki”)Ewa Nowak, Agata Pasionek-Sacha. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 8 

przeciwko – 10 

wstrzymujących się – 2 

       Poprawka została odrzucona. 

 

 p. Ewa Nowak zgłosiła wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W załączniku do projektu uchwały w dziale 921 pkt 26 

- w ppkt 1 wykreśla się słowo „nieodpłatne” 

- w ppkt 7 wykreśla się słowo „nieodpłatnych”. 

 

Głos zabrała Ewa Nowak. Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 0 

przeciwko – 7 



wstrzymujących się – 6 

niegłosujących – 7 

       Poprawka została odrzucona. 

 

 p. Ewa Nowak zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W załączniku do projektu uchwały w dziale 754 w pkt. 4 wykreśla się słowa 

„dofinansowanie zakupu radiowozu – kwota 40 000 zł”, a wpisuje się: „płatne patrole – 

kwota 10 000 zł” 

W dziale nr 921 pkt 26 dopisuje się ppkt 8 pn. „Klub Kultury Mydlniki – wymiana 

stolarki okiennej – kwota 30 000 zł”. 

 

Poprawkę omówiła Ewa Nowak. W dyskusji nad poprawką głos zabrali: Bogdan Smok, Ewa 

Nowak, Bogdan Nowak, Ewelina Woźniak-Łyp (kierowniczka Klubu Kultury „Mydlniki”). 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 8 

przeciwko – 11 

wstrzymujących się – 1 

       Poprawka została odrzucona. 

 

 p. Bogdan Nowak zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„W załączniku do projektu uchwały w dziale nr 852 w pkcie 26 na kolejnej pozycji 

wpisuje się: „Wymiana okien i stolarki okiennej w Klubie Kultury Mydlniki ciąg dalszy” 

kwota 30 000,-  

Zmniejsza się pozostałą kwotę rezerwy do 17 000,-”. 

 

W sprawie poprawki głos zabrał Bogdan Nowak. W dyskusji nad poprawką głos zabrali: 

Małgorzata Sroczyńska, Elżbieta Maj. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 0 

przeciwko – 9 

wstrzymujących się – 4 

niegłosujących – 7 

       Poprawka została odrzucona. 

 

 p. Elżbieta Maj zgłosiła wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„w dziale poz. 26 Imprezy kulturalne Dzielnicy w punkcie 1 – zmienia się brzmienie 

zadania na 

1. Projekty kulturalne, warsztaty tematyczne (artystyczne, ekologiczne, społeczne) 

konkursy, koncerty uroczystości i święta państwowe  

kwota pozostaje bez zmian”. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 



 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 0 

przeciwko – 9 

wstrzymujących się – 3 

niegłosujących – 8 

       Poprawka została odrzucona. 

 

 p. Elżbieta Maj zgłosiła wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści:  

„w dziale 754 poz. 4 Komisariat Policji IV Komendy MP – dofinansowanie zakupu 

radiowozu zmniejsza się kwotę 40 000,- do 30 000,- 

w dziale 852 poz. 22 – wykreśla się zadanie w kwocie 20 000,- MDDPS – prowadzenie 

Klubu Seniora – ośrodek wsparcia dla seniorów Dzielnicy VI – działalność całoroczna 

stacjonarna  

w dziale 900 wprowadza się nowe zadanie: Klub Kultury Mydlniki – wymiana stolarki 

okiennej w kwocie 30 000,-”. 

 

Głos zabrał Bogdan Nowak. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 7 

przeciwko – 11 

wstrzymujących się – 2 

       Poprawka została odrzucona. 

 

Radni: Bogdan Nowak, Stefan Suliński, Ewa Nowak, Elżbieta Maj, Maria Niemczuk, Adam 

Kozik, Łukasz Quirini-Popławski złożyli wniosek o przeprowadzenie głosowania imiennego nad 

procedowanym projektem uchwały. 

  

W związku z powyższym wnioskiem prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie 

imienne projekt uchwały w sprawie j.w. z uwzględnieniem przyjętej poprawki p. Bogdana 

Smoka: 

za – 12 

przeciwko – 8 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XLV/370/2014 
w sprawie listy zadań priorytetowych na rok 2015 

 

Ad. 4.  

Projekt uchwały (druk nr 371) przygotowany przez Zarząd w sprawie wstępnej listy zadań 

powierzonych na rok 2015 w zakresie prac remontowych gimnazjów, szkół podstawowych  

i przedszkoli. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 



 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/371/2014 
w sprawie wstępnej listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie prac 

remontowych gimnazjów, szkół podstawowych i przedszkoli 

 

Ad. 5.  

Projekt uchwały (druk nr 372) przygotowany przez Zarząd w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VI Bronowice do prac w komisjach powołanych przez jednostki 

miejskie. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 11 

przeciwko – 2 

wstrzymujących się – 5 

niegłosujących – 2 

 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/372/2014 
w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy VI Bronowice do prac  

w komisjach powołanych przez jednostki miejskie 

 

Ad. 6.  

Projekt uchwały (druk nr 373) przygotowany przez Zarząd w sprawie warunków 

zabudowy dla inwestycji: „Budowa dwóch budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. 

Lea w Krakowie”. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/373/2014 
w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa dwóch budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Lea w Krakowie” 

 

Ad. 7.  

Projekt uchwały (druk nr 374) przygotowany przez Zarząd w sprawie warunków 

zabudowy dla inwestycji: „Budowa budynku biurowo-usługowo-handlowego przy ul. Lea w 

Krakowie”. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 



Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/374/2014 
w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa budynku biurowo-

usługowo-handlowego przy ul. Lea w Krakowie” 

 

Ad. 8.  

Projekt uchwały (druk nr 375) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu 

przebudowy ul. Bronowickiej. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna.   

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/375/2014 
w sprawie projektu przebudowy ul. Bronowickiej 

 

Ad. 9.  

Projekt uchwały (druk nr 376) przygotowany przez Zarząd w sprawie listy zadań 

powierzonych na rok 2015 w zakresie budowy, modernizacji, prac remontowych osiedlowej  

i szkolnej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: Bogdan Nowak, Bogdan Smok, Ewa Nowak. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 12 

przeciwko – 7 

wstrzymujących się – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/376/2014 
w sprawie listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie budowy, modernizacji, 

prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej 

 

Ad. 10.  

Projekt uchwały (druk nr 377) przygotowany przez Zarząd w sprawie przystąpienia  

i przeznaczenia środków finansowych w ramach zadań priorytetowych na rok 2015 r. na „Roczny 

programu współpracy Gminy Miejskiej Kraków  z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 



podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego”. Projekt uchwały przeczytał  

i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – nie wydano opinii.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 13 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 6 

nieobecnych – 1 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/377/2014 
w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków finansowych w ramach zadań 

priorytetowych na rok 2015 r. na „Roczny programu współpracy Gminy Miejskiej 

Kraków  z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego” 

 

Ad. 11.  

Projekt uchwały (druk nr 378) przygotowany przez Zarząd w sprawie dokumentacji dla 

przebudowy ul. Ochlewskiego. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok. 

 

 p. Łukasz Quirini-Popławski zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu 

uchwały o treści:  

1. „Dodaje się paragraf nr 2 o treści: „Wnosi się o uwzględnienie w projekcie 

przebudowy ul. Ochlewskiego pozostawienia słupków oświetleniowych w 

dotychczasowych lokalizacjach pod warunkiem podpisania i złożenia przez 

właścicieli odpowiednich działek stosownych oświadczeń.” 

2. Dodaje się paragraf nr 3, który otrzymuje brzmienie „Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia.”. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

       Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/378/2014 
w sprawie dokumentacji dla przebudowy ul. Ochlewskiego 

 



 

Ad. 12.  

Projekt uchwały (druk nr 379) przygotowany przez Zarząd w sprawie okręgów 

wyborczych w wyborach do Rady Dzielnicy VI w roku 2014. Projekt uchwały przeczytał  

i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.: 

za – 15 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/379/2014 
w sprawie okręgów wyborczych w wyborach do Rady Dzielnicy VI w roku 2014 

 

Ad. 13.  

Projekt uchwały (druk nr 380) przygotowany przez Zarząd w sprawie dokumentacji dla 

zadania „Przebudowa ul. Prystora w Krakowie”. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok. 

 

 p. Łukasz Quirini-Popławski zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu 

uchwały o treści:  

3. „Dodaje się paragraf nr 2 o treści: „Wnosi się o uwzględnienie w projekcie 

przebudowy ul. Prystora uwag mieszkańców dotyczących pozostawienia słupków 

oświetleniowych w dotychczasowych lokalizacjach pod warunkiem podpisania  

i złożenia przez właścicieli odpowiednich działek stosownych oświadczeń.” 

4. Dodaje się paragraf nr 3, który otrzymuje brzmienie „Uchwała wchodzi w życie  

z dniem podjęcia.”. 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały  

w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

       Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j.w.  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

Rada podjęła uchwałę nr XLV/380/2014 
w sprawie dokumentacji dla zadania „Przebudowa ul. Prystora w Krakowie” 

 



Ad. 14.  

Głos zabrali:  

1. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Stwierdził, że uniemożliwianie mieszkańcom dyskusji podczas sesji nie buduje relacji  

z nimi, 

2. Andrzej Kędzior: 

 Stwierdził, że dyskusja powinna być prowadzona merytorycznie, a nie na zasadzie 

zakłócania porządku obrad, 

3. Bogdan Smok: 

 Podziękował radnemu p. Marcinowi Kucharczykowi za pomoc w organizacji Dni 

Bronowic i przeprosił, że został pominięty na poprzedniej sesji, 

 Poinformował, że zgodnie z listą rankingową remontów dróg i oświetlenia przystąpiono 

do remontu chodnika przy ul. Lea, dokonano wymiany lamp przy ul. G. Zapolskiej, 

zamontowano jedną lampę na ul. Przybyszewskiego, 

 Poinformował również, że: w sierpniu powinny być oddane inwestycje sportowe (boiska) 

przy szkołach, prawidłowo postępują prace przy rozbudowie Szkoły Podstawowej nr 138, 

 Poinformował, że odbędzie się spotkanie w Klubie Kultury „Mydlniki”, 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 28.08.2014 r. o godz. 18.00, 

4. Łukasz Quirini-Popławski: 

 Zwrócił się z prośbą aby monitorować II etap koszenia zieleni przez firmę pielęgnująca 

zieleń niską przypadający na przełom lipca i sierpnia, 

5. Stefan Suliński: 

 Poprosił prowadzącego obrady, aby udzielił głos mieszkance. Głos został udzielony, 

6. Mieszkanka dzielnicy: 

 Stwierdziła, że brak sali gimnastycznej do tej pory w Szkole Podstawowej nr 138 jest 

wstydem, a środki, które zostały zagospodarowane nadal są niepełne i szkoła nie będzie 

miała boiska. Poprosił radnych, aby pochylili się nad tym tematem i żeby boiska powstało 

jeszcze w tym roku, 

 Stwierdziła, że radni nie wzięli pod uwagę głosu mieszkańców głosując nad podziałem 

środków finansowych. Przewodniczący w odpowiedzi stwierdził, że przedmówczyni nie 

może przedstawiać swojej opinii „w imieniu mieszkańców” natomiast środki finansowe 

został podzielone w sposób rozsądny i przejrzysty zaś skromne środki uniemożliwiają 

realizacje wszystkich potrzeb, 

7. Stefan Suliński: 

 Stwierdził, że w Radzie Dzielnicy dział grupa rządząca i grupa opozycyjna względem 

Zarządu, która stara się robić co może, ale napotyka na trudności, 

8. Andrzej Szymik (dyrektor KS „Bronowianka”): 

 Powiedział, że radni powinni pamiętać o swoich priorytetowych instytucjach na terenie 

dzielnicy: Klubie Kultury w Mydlnikach i KS „Bronowianka”  wspierają je, 

 Stwierdził, że półkolonie letnie dla dzieci powinny być realizowane przez KK „Mydlniki  

i KS „Bronowianka”, a nie przez Centrum Kultury im. dr. H. Jordana 

9. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że półkolonie będą odbywać się na ternie Dzielnicy VI z wyjątkiem wyjść 

np. do kina, muzeum, 

 Powiedział, że dwukrotnie przeznaczone były pieniądze na półkolonie w ramach 

konkursów ofert, na które KS „Bronowianka” składał oferty, ale w związku z złym ich 

przygotowaniem KS „Bronowianka” nie wygrał, ani razu choć był jedynym oferentem 

natomiast CK „Dworek Białoprądnicki” nie poradził sobie z organizacją w/w akcji letniej, 

 



10. Bogdan Nowak: 

 W nawiązaniu do słów przedmówcy stwierdził, że CK „Dworek Białoprądnicki” 

poradziła sobie z organizacją półkolonii i wywiązał się z tego do czego się zobowiązał 

czyli z obsługi księgowo-finansowej, 

 Stwierdził, że przewodniczący próbuje skłócić nowych mieszkańców Mydlnik ze starymi. 

 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zamknął XLV sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

 

Protokół sporządzili:  

Jacek Łaz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dz-06.0020.1.45.2014 

 

Podsumowanie XLV sesji Rady Dzielnicy VI Bronowice  
w dniu 24.07.2014 r. 

 

Porządek obrad: 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu sesji XLIV 

3. Ustalenie listy zadań priorytetowych na rok 2015, druk nr 370, 

4. Przyjęcie wstępnej listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie prac remontowych 

gimnazjów, szkół podstawowych i przedszkoli, druk nr 371, 

5. Delegowanie członków Rady Dzielnicy VI Bronowice do prac w komisjach powołanych 

przez jednostki miejskie, druk nr 372, 

6. Opinia w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa dwóch budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Lea w Krakowie”, druk nr 373, 

7. Opinia w warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa budynku biurowo-usługowo-

handlowego przy ul. Lea w Krakowie”, druk nr 374, 

8. Opinia w sprawie projektu przebudowy ul. Bronowickiej, druk nr 375, 

9. Przyjęcie listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie budowy, modernizacji, prac 

remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury sportowej i rekreacyjnej, druk nr 376, 

10. Przystąpienie i przeznaczenie środków finansowych w ramach zadań priorytetowych na rok 

2015 r. na „Roczny programu współpracy Gminy Miejskiej Kraków  z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego”, 

druk nr 377, 

11. Opinia w sprawie dokumentacji dla przebudowy ul. Ochlewskiego, druk nr 378, 

12. Opinia w sprawie okręgów wyborczych w wyborach do Rady Dzielnicy VI w roku 2014,  

druk nr 379, 

13. Opinia w sprawie dokumentacji dla zadania „Przebudowa ul. Prystora w Krakowie”, druk nr 

380, 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Podjęte uchwały: 

XLV/370/2014 w sprawie listy zadań priorytetowych na rok 2015 

XLV/371/2014 
w sprawie  wstępnej listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie 

prac remontowych gimnazjów, szkół podstawowych i przedszkoli  

XLV/372/2014 
w sprawie delegowania członków Rady Dzielnicy VI Bronowice do 

prac w komisjach powołanych przez jednostki miejskie 

XLV/373/2014 
w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa dwóch 

budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Lea w Krakowie” 

XLV/374/2014 
w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji: „Budowa budynku 

biurowo-usługowo-handlowego przy ul. Lea w Krakowie” 

XLV/375/2014 w sprawie projektu przebudowy ul. Bronowickiej 

XLV/376/2014 w sprawie listy zadań powierzonych na rok 2015 w zakresie budowy, 



modernizacji, prac remontowych osiedlowej i szkolnej infrastruktury 

sportowej i rekreacyjnej 

XLV/377/2014 

w sprawie przystąpienia i przeznaczenia środków finansowych  

w ramach zadań priorytetowych na rok 2015 r. na „Roczny programu 

współpracy Gminy Miejskiej Kraków  z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego” 

XLV/378/2014 w sprawie dokumentacji dla przebudowy ul. Ochlewskiego 

XLV/379/2014 
w sprawie okręgów wyborczych w wyborach do Rady Dzielnicy VI  

w roku 2014 

XLV/380/2014 
w sprawie dokumentacji dla zadania „Przebudowa ul. Prystora  

w Krakowie” 

 


